[image: image1.jpg]T"A"Gldss.com 4)’7:'7 1% ’%






听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

Do you speak up if your point of view differs from that of your superiors?

如果和上司的意见不一致，你会提出来吗?

I'm not a yes person and I don't refrain from expressing my opinions,but I'm careful about how to express them.

我不是个唯唯诺诺的人，所以我不会刻意不发表意见，但是我会注意自己的措辞。
I do not argue with the person,whether it's my superior or co-worker.

我不会跟上司或同事争论。
Miscommunication is a common problem,so I want to make sure I understand their view correctly and how the person came to form that view.

误解是一个很普遍的问题，所以首先我会确认自己是否正确理解了对方的想法，是否了解对方为何会产生这样的想法。
And if I still believe my opinion can make a contribution,I present it as a suggestion,not as a disagreement or criticism.

之后，如果仍然认为自己的意见能有所贡献，我会以建议的方式说明，而不是反对或批评别人的意见。
回答这个问题时，有必要强调自己“不会一味地反抗上司，但是会清楚地表达自己的意见”。
Would you clearly voice your opinion if you disagreed with the views of your superior?

如果你不赞成上司的看法，你会清楚地表达自己的意见吗?

How would you deal with,say,a superior who was unfair and difficult to work under?

假如面对一位有失公允且在他手下很难做事的上司，你将如何处理?
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